
Notulen MR vergadering 10 maart 2025 
 
1. Opening vergadering 
 
2. Vaststellen agenda 

 
3. Mededelingen vanuit de Directie  
- Leerkracht groep 7 gaat de Lage Weide verlaten. Vervanging groep 7 wordt deze 

week geregeld en er start een nieuwe leerkracht.  
- Er zijn nog langdurig zieken daarom wordt er voor 2 dagen in de week een ZZP’er 

ingehuurd.  
- Jubileum: meer dan 100 aanmeldingen van ouders om te rijden naar de locatie. 

Alles loopt en ze hebben er veel zin in. 
- De groepen 3 en 4 krijgen komende maand nieuw meubilair.  
- Doe-klas (groep 8) en expeditie-klas (groep 5 t/m 8). Als de hulpvraag van kind is 

beantwoord/afgehandeld dan gaat kind volledig terug naar de klas zodat een ander 
kind naar de expeditie-klas kan. Doe-klas gaat wijzigen; kind moet worden 
ingeschreven op aantal sessies zodat meerdere kinderen kans krijgen om naar de 
doe-klas te gaan.  

- Parkeerwacht; geprobeerd en heeft deels effect gehad. Boa’s en gemeente is 
ingelicht. Binnenkort wordt parkeerwacht weer ingezet.  

 
4. Werkverdelingsplan / formatie 

Bestuursformatieplan; school krijgt budget bepaald op het aantal leerlingen. Tot 
december heeft dit geen gevolgen. Mogelijk in 2026 wel. Dit wordt op tijd bekeken 
en bepaald wat hier dan mee te doen. Ingeschreven voor subsidie voor 
basisvaardigheden.  
Werkverdelingsplan wordt eerst met het team doorgenomen op 2 april. 

 
5. Resultaten M toetsen 

Ingrid geeft een toelichting op de resultaten. Er is de afgelopen jaren een nieuwe 
rekenmethode ingevoerd en bij de resultaten hierover wordt nu al een flinke groei 
gezien. Bij de resultaten begrijpend lezen is een lichte groei te zien en hopen hier 
de komende jaren meer groei te gaan zien. Bij de resultaten spelling zijn er ook 
goede ontwikkelingen en bij een groot deel groei te zien. De scores laten zien hoe 
het lesgeven erachter gaat en het gaat om de kwaliteit van lesgeven. Ten opzichte 
van 2024 is een behoorlijke sprong voorwaarts gemaakt. Elke school mag zelf 
bepalen welke lesmethode ze gebruiken. De school heeft bijvoorbeeld ook veel 
geïnvesteerd in het team van leerkrachten, groepsdynamiek en basis op orde 
gebracht; o.a. uniform instructiemodel, op papier toetsen, rust en structuur 
aanbrengen. En dat heeft ook bijgedragen een betere leercultuur.  

 
SEO-resultaten worden het volgende overleg gedeeld.  

 
6. Rondvraag aan Directie 

Gezondheidsbeleid. Het MT heeft besloten dat er voor nu geen prioriteit wordt 
gegeven aan een gezondheidsbeleid. Het moet ook uitgevoerd kunnen worden en 



die ruimte is er nu niet. De certificering voor gezonde school wordt nu onhold 
gezet.  
De werkgroep gaat overleggen of ze wel met kleine dingen omtrent dit onderwerp 

aan  
          de slag willen en leggen bespreken dit in een volgend overleg.  
 
7. Mededelingen vanuit GMR 
- Ontwikkelingen Leerfabriek.  
- Vakantierooster 2025-2026 is vastgesteld.  
- Informatie over DPIA.  
- Investering in schoolgebouwen.  
 
8. Ingekomen stukken 
- Uitnodiging ouderbijeenkomst preventie alcohol en drugs. Dit komt in de volgende 

oudernieuwsbrief. 
 
9. Bespreken MR werkgroepen 
- Gezonde school. Zie punt 6.  
- Enquête ouderbetrokkenheid. De vragen worden concreter gemaakt. Eventueel 

aanvullen met informatie over de MR.   
- Wens om meer te communicatie over de MR. Ook gezien de vrijkomende plaatsen 

binnen de MR. Bijvoorbeeld in nieuwsbrief, Parro en social media. Aan het einde 
van iedere vergadering punten ophalen die we gaan delen in nieuwsbrief.  

 
10. Vakantierooster 2025-2026 

Voorstel is goedgekeurd in GMR. 
 
11. Rouwprotocol de lage weide 

Nieuwe vertrouwenspersonen zijn bezig met het protocol. Wordt verschoven naar 
volgend overleg.  

 
12. Contact met de achterban 

Zie ook punt 9.  
 
13. Verkiezingen MR 

Wie treden er af? Wilton stopt na dit schooljaar. Alwin wil waarschijnlijk ook 
stoppen. Monique wil nog zeker een jaar verder. Sanne wil nog wel door. En Romy 
wil ook door mits er een andere leerkracht in de MR wil.  

 
14. Rondvraag  
- Alwin gaat bij Suzanne navragen wanneer er weer een week van het verkeer is. 
- Enquête oudertevredenheidsonderzoek loopt nog. Komt op volgende agenda.  
 

 
 


